
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. április 30. óta eltelt időszakról 
 

 

2025. május 3. 

A Székely Bertalan Művelődési Ház és Könyvtár csapatának szervezésében a már 

hagyományosnak számító Családi nap elnevezésű helyi rendezvényre vártuk a lakosságot a 

Szadai Sportcentrumba. Az idei évben különleges programokkal készültünk, hiszen a Családi 

nap volt a Szada700 emlékév nyitó eseménye. Délelőtt a megszokott gasztro utcával, kézműves 

foglalkozásokkal, sportos programokkal és kisvonattal vártuk a látogatókat. Délutáni órákban 

a Szada700 emlékév került fókuszba, bemutattuk a logópályázat győztesét, élőben debütált a 

Szada-dal, és megkóstolhattuk az emlékév tortáját is Az estét jó hangulatú, nagy látogatottságú 

koncertek zárták. Összességében az egész nap tartalmas időtöltést jelentett a kilátogatóknak.  

 

2025. május 7.: 

A Veresegyházi Polgármesteri Hivatalban tartotta a Veresegyház és Környéke 

Szennyvízközmű Társulás, Társulási Tanács konzultációját. Az informális megbeszélés témája 

a szennyvíztelepi membránbeszerzés és csere vállalkozói kifizetésének ütemezésében történő 

változás volt. 

 

2025. május 11. 

Minden évben a festő születésnapjához legközelebb eső vasárnapon, a Székely Bertalan napon 

emlékezünk meg a XIX. század a 19. századi magyar festészet kiemelkedő európai rangú 

alakjáról, akinek emlékezetét mi szadaiak mély tisztelettel és szeretettel őrizzük. A 

megemlékezés keretében ünnepélyesen átadásra került a Székely-kert Közösségi Ház. Ez az új 

alkotóház a Székely Bertalan Művelődési Ház és Könyvtár közművelődési intézményeit 

gazdagítja. Ezután megemlékeztünk Székely Bertalanról a síremlékénél, ahol az önkormányzat 

képviselői, a szadai intézmények vezetői és képviselői helyezték el az emlékezés koszorúit. 

Az ünnepség a Székely-kertben folytatódott, ahol a Műteremház Galériában A Klasszikusok 

nyomában – Székely Bertalan és kortársainak másolatai klasszikus remekművekről címmel 

nyílt kiállítás, majd a Faluházban átadásra kerültek a Szadáért díjak.  

 

2025. május 14. 

Az OTP Bank Nyrt. szervezésében részt vettem az „exkluzív önkormányzati reggeli” 

eseményen, mely a Gödöllői Királyi Kastélyban került megrendezésre. Az eseményen többek 

között szó esett a Pest vármegye önkormányzati aktualitásairól, fejlesztési és finanszírozási 

lehetőségekről, illetve meghallgathattunk egy előadást arról, hogyan valósulhatnak meg 

lakossági együttműködések az önkormányzatokkal és intézményeikkel. 

 

Már sok éves hagyomány, hogy Szada és Veresegyház nyugdíjasai rendszeresen találkoznak, 

és egy jó hangulatú délutánt töltenek el együtt. A kiváló kapcsolatnak köszönhetően idén a 

veresegyházi Aranyeső Klub látta vendégül a szadai nyugdíjasokat. Az eseményre a települések 
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vezetőiként meghívást kaptunk Cserháti Ferenc polgármestertársammal, amelyet nagy 

örömmel fogadtunk el.  

 

2025. május 15. 

Meghívást kaptam a MOHAnet Piknikre, melyen Molnár Csaba képviselőtársammal vettem 

részt. Az idei esemény fő témája a mesterséges intelligencia alapú, videós őrzés-védelem és 

online portaszolgálat volt, de szó esett a világítás vezérléséről is. 

 

2025. május 17. 

A képviselő-testület eltökélt abban, hogy a lakosságot segítése a felelős hulladékgazdálkodás 

kialakításában. Ennek megfelelően minden évben veszélyes hulladékok begyűjtését szervezzük 

meg a szadai lakosok számára. Idén május 17-én a Corvin utcában, a köztemető melletti 

parkolóban tartottuk meg az eseményt. Az akció kimondottan sikeresnek ítélhető, hiszen idén 

is több kamionnyi hulladékot adtak le a lakosok, ezzel is segítve Szada környezetvédelmét.   

 

2025. május 19. 

A Szadáért Polgárőr Egyesület elnökével a nemrégen ünnepélyes keretek között átadott 

Közösségi Házat jártuk be, keresve annak a lehetőségét, hogy az épületben találunk-e olyan 

helyiséget, ahol a polgárőrök össze tudnak ülni és a feladatokat meg tudják vitatni, illetve ahol 

az eszközeiket, felszerelésüket tárolni tudják.  

 

A Székely Bertalan Művelődési Ház és Könyvtárban tartott teltházas előadást Pál Feri atya. A 

másfél órás előadásnak hatalmas sikere volt, melyen én is részt vettem. Szívből ajánlom 

mindenkinek ezt az utazást, aminek a végén egy olyan csomaggal távozunk, amiből hosszú 

időre feltöltekezhetünk. Hitet, lelkierőt meríthettünk ebből az estéből és olyan szemléletmódot 

és megoldásokat hozhattunk magunkkal, amelyek fontos segítőink lesznek a hétköznapokban. 

Bízom benne, hogy hamarosan újra Szadára látogat egy újabb előadással. 

 

2025.május 20. 

Közvilágítás korszerűsítésével kapcsolatosan egy webináriumon vettünk részt a Műszaki 

Osztály vezetőjével, illetve Molnár Csaba képviselőtársammal. Bemutatásra kerültek a 

legújabb, energiatakarékos közvilágítási technológiák, a korszerűsítés lépései és a legfontosabb 

finanszírozási és támogatási lehetőségek. 

 

Ugyanezen a napon Petrák Árpád alpolgármester úrral köszöntöttük Török Sándorné Ica nénit 

90. születésnapja alkalmából. Megtisztelő és felemelő élmény volt, hogy Ica néni mesélt 

családjáról, településünkről és az életéről. Kívánok Ica néninek jó egészséget és szeretettel teli 

aktív mindennapokat! 

 

2025. május 23. 

Fekete István születésének 125. évfordulója alkalmából a Székely Bertalan Művelődési Ház és 

Könyvtár adott otthont a Bogáncs, a pumi országos versenynek, melynek megnyitására kértek 

fel a szervezők. Büszkék lehetünk rá, hogy szadai gyerekek is bejutottak a verseny döntőjébe 

illetve, hogy ennek az országos versenynek a döntőjét Szadán tartották meg.  

 

 

Szada, 2025 május 23.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 


